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Hej! 
 

Vi i ungdomsrådet har ett önskemål om att att höja beloppet för demokratiprocessen 

från 100 000 kr till exempelvis 150 000 kr. Önskemålet har tagits upp av 

Bollebygdskolans högstadium på processerna 2020 och 2021, och de övriga elevråden 

är positiva till förslaget. 
 

Ett av skälen är att det har tillkommit fler skolor sedan processen startade, då 

Bollebygds grundsärskola tillkom förra året. Dessutom var Gaddenskolan inte med 

från början, utan tillkom 2007. 
 

Sedan inflaterar pengar förstås. 100 000 kr år 2006 var ungefär lika med 122 000 kr år 

2021 (SCB, prisomräknaren). Med arbetskostnader och ökade priser på det som 

skolorna önskar sig (de flesta önskemålen kostar runt 20-30 tusen) blir det väldigt 

svårt att få ihop en budget som räcker för sex skolor och Bollebygds ungdomsgård. 

Exempelvis fick Bollebygdskolan F-6 bara 5 000 kr i år, vilket är väldigt lite i 

förhållande till skolans storlek, eftersom nästan alla skolornas förslag var väldigt dyra. 

Även om de som får en mindre summa ett år kan få en större summa ett annat år, så är 

det fortfarande väldigt tråkigt varje gång man behöver ge någon skola en såpass liten 

summa för att budgeten ska gå ihop. 
 

Självklart är processen en övning i demokrati, och en tight budget är en del av den, 

men sakerna som skolorna får uppskattas och används flitigt av eleverna på 

kommunens skolor. Pengarna räcker verkligen inte till lika mycket nuförtiden som de 

gjorde för 16 år sedan och exempelvis 50 000 kr till tror vi hade gjort väldigt stor 

skillnad. 
 

Mvh, 

Ungdomsrådet genom Emanuel Andreasson 
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